
Protokół Nr XXVIII/09 

z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 
odbytej dnia 29 maja 2009 r. 

w sali konferencyjnej urzędu gminy nr 201 

Przewodniczący Rady Jerzy Wojciechowski o godz. 10 00 otworzył obrady XXVIII sesji
Rady Gminy Stargard Szczeciński.
Po powitaniu oświadczył ,Ŝe zgodnie z listą obecności w obradach sesji uczestniczyło 15
radnych , co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób stanowiło quorum do
podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał .
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Sekretarz Gminy
Danuta śygadło , Skarbnik Gminy Wiesława Łoch  oraz sołtysi .
Z gości zaproszonych w obradach sesji uczestniczyli :
Pan  Robert  Skóra  Zastępca  Komendanta  Powiatowego  Policji  w  Stargardzie
Szczecińskim ,
Pan  Sławomir  Siwiec  Kierownik  Trzeciego  Rewiru  Dzielnicowych  Komendy
Powiatowej w Stargardzie Szczecińskim .
Pan Adam Szurek Prokurator Prokuratury Rejonowej w Stargardzie Szczecińskim .
Ponadto obradom sesji przysłuchiwała się przedstawicielka prasy lokalnej oraz w części
sesji udział wzięli mieszkańcy Grabowa .
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu .
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu . 
Protokół Nr XXVII/09 z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 30 kwietnia 2009
roku został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania .
Ad.1
Jak wyŜej . 
Ad.2
Przewodniczący Rady poinformował ,Ŝe Pan Edward Lutyński w dniu 27 maja 2009 r.
złoŜył interpelację . Interpelacja niezwłocznie została przekazana Panu Wójtowi Gminy ,
który udzieli odpowiedzi podczas obrad obecnej  sesji w pkt 12.
Ad.3
Pan  Sławomir  Siwiec  Kierownik  Trzeciego  Rewiru  Dzielnicowych  przedstawił
informację  dotyczącą  analizy stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie
gminy Stargard Szczeciński za rok 2008 .
Podsumowania  dokonał  Pan  Robert  Skóra  Zastępca  Komendanta  Powiatowej  Policji
informując  ,iŜ  Gmina  Stargard  Szczeciński  jest  jedną  z  bezpieczniejszych  gmin  na
terenie powiatu. Poinformował , Ŝe obecnie pracuje trzech dzielnicowych i będzie się
starał , aby w miarę moŜliwości  kierować  dodatkowe patrole  policyjne na teren gminy .
Pan Adam Szurek Prokurator  Prokuratury  Rejonowej  w Stargardzie  Szczecińskim w
swojej wypowiedzi zaznaczył  ,Ŝe nie jest zwolennikiem danych liczbowych , bo na to
mają wpływ róŜne czynniki , a waŜniejsza jest opinia radnych o tym jaki pracuje policja i
prokuratura .
W trakcie dyskusji Pan Prokurator Adam Szurek odpowiadał na pytania radnych m.in na
temat skazanych, którzy w ramach wyroku mają do odpracowania godziny przy pracach
porządkowych na terenie gminy  , iŜ nie stawiają się do pracy , gmina ponosi koszty
ubezpieczenia i badań lekarskich , z  wyjaśnień wynikało Ŝe  sprawa skazanych naleŜy do
Prezesa Sądu Rejonowego, była   prośba Prokuratora  o wywieszanie przez sołtysów
wyroków na tablicach ogłoszeń sołectw . 
Przedstawiciele policji odpowiadali równieŜ na pytania radnych , jedno z nich dotyczyło
rejestru bezdomnych na terenie gminy , gdzie według wyjaśnień policja nie ma prawa 
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sporządzać takiego rejestru , ale posiada takie wiadomości , radny Klim mówił o kontroli
prędkości pojazdów na zakręcie koło Kicka , równieŜ były pochwały dla dzielnicowych ,
za ich pracę  w sołectwie Małkocin . 
Opinia Komisji przedstawia się następująco :
Komisja  Socjalno-Porządkowa  i  Oświaty  po  zapoznaniu  się  z  informacją  dotycząca
analizy stanu porządku publicznego na terenie gminy za rok 2008 – informację przyjęła .

Ad.4
Podjęcie  uchwały  Nr  XXVIII/214/09  w  sprawie  upowaŜnienia  Kierownika
Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Stargardzie  Szczecińskim  do
podejmowania działań wobec dłuŜników alimentacyjnych 
Przewodniczący rady odczytał w./w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami
„za” , „przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0- podjęła uchwałę Nr XXVIII/214/09 ,
która stanowi załącznik nr 4 do protokołu .

Ad.5
Podjęcie uchwały Nr XXVIII/215/09 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2009 r.
zmiany limitów wydatków   na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany
wydatków na programy i projekty realizowane ze środków pochodzących z budŜetu
Unii Europejskiej , niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez
państwa członkowskie ( EFTA) oraz   innych środków zagranicznych
niepodlegających zwrotowi  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 13 głosami
„za” , „przeciw”0 i 1 głosie „ wstrzymującym się „ - podjęła uchwałę Nr XXVIII/215/09,
która stanowi załącznik nr 5 do protokołu  .

Ad.6
Podjęcie uchwały Nr XXVIII/216/09  uchwały w sprawie zmiany Uchwały w
sprawie przyjęcia „ Planu Odnowy  Miejscowości Strachocin „ gmina Stargard
Szczeciński 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami
„za” , „przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „0 – podjęła uchwałę Nr XXVIII/216/09 ,
która stanowi załącznik nr 6 do protokołu .

Ad.7 
Podjęcie uchwały Nr XXVIII/217/09 w sprawie przystąpienia Gminy Stargard   
Szczeciński do projektu    „Moje gimnazjum - moja szansa „ realizowanego w     
ramach  Priorytetu IX Rozwoju wykształcenia i kompetencji w regionach Programu
Operacyjnego Kapitał Ludzki ,    Działanie 9.1. wyrównanie szans edukacyjnych 
i zapewnienia wysokiej jakości usług   edukacyjnych świadczonych w systemie 
oświaty „Poddziałanie 9.1.2 Wyrównanie szans  edukacyjnych uczniów z grup
o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszenie róŜnic w jakości usług 
edukacyjnych  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami
„za” , „przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXVIII/217/09 ,
która stanowi załącznik nr 7 do protokołu . 
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Ad.8
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  Daniel Wilk 
omówił  informację  dotyczącą  stanu  dróg  po  okresie  zimowym  oraz  plan  budowy i
remontów , a następnie odczytał opinię komisji jak niŜej : 
Komisja  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  BudŜetu  bez  zastrzeŜeń  i  jednogłośnie
przyjęła  informację  o  stanie  dróg  na  terenie  gminy  po  okresie  zimowym  oraz  plan
budowy i remontów .
Radni uwag i pytań do informacji nie zgłosili . 

Ad.9
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Bronisław  Jurec  przedstawił  opinię  komisji  do
informacji z wykonania budŜetu gminy za I-szy kwartał 2009 r. , a mianowicie : 
Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się z informacją z wykonania budŜetu gminy za I-szy
kwartał 2009 r. , informację przyjęła i pozytywnie zaopiniowała . 
Radni uwag i pytań do tematu nie zgłosili .

Ad.10 
Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz przedstawił radzie informację nt. działalności  w
okresie międzysesyjnym , a mianowicie : 
W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa wykonano:

I. WYKONANO:
1. W dniu 06.05.2009 r. podpisano umowę notarialną na sprzedaŜ na rzecz Gminy Stargard 

    Szczeciński prawa własności działki nr 35/3 o pow. 117 m2, w Lubowie. Cena sprzedaŜy 

    2 457,00 zł. Działka przeznaczona na poszerzenie pasa drogi.

2. Wydano 7 decyzji w sprawie ustalenia opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości na skutek 

    zmiany planu zagospodarowania przestrzennego: obręb Klępino 5 decyzji opłaty od 407,40 do  

    2106,00 zł, 2 umorzono postępowanie ze względu na brak wzrostu wartości.

3. Wydano 8 decyzji ustalających opłatę adiacencką z tytułu wzrostu wartości nieruchomości 

    w związku z jej podziałem; opłaty od 300 zł do 1950 zł.

4. Wystawiono 5 zaświadczeń o prowadzeniu i wielkości gospodarstw rolnych, połoŜonych na 

    terenie gminy.

5. Poświadczono 4 oświadczenia o powierzchni uŜytków rolnych i 4 oświadczeń o osobistym 

    prowadzeniu gospodarstwa rolnego

6. Wydano ogólnie 154 decyzje o zwrot podatku akcyzowego. Z tego tytułu gmina otrzymała 

    dotację na kwotę 601 132,30 zł.

7. Wydano 6 zezwoleń na usunięcie drzew.

8. Wszczęto postępowanie w sprawie zalegania odpadów na działkach w miejscowości Strachocin.
9. Wszczęto postępowanie administracyjne w sprawie wydania decyzji o środowiskowych 
    uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn.: 
   - „Budowa stacji paliw płynnych i LPG wraz z myjnią dla samochodów osobowych i cięŜarowych
    przy ulicy Szczecińskiej w Lipniku, gmina Stargard Szczeciński, działka oznaczona numerem  
    geodezyjnym 701/2”.
10. Wystąpiono do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Szczecinie, Państwowego 
     Powiatowego Inspektora Sanitarnego oraz Starosty Powiatu Stargardzkiego w celu uzgodnienia  
     warunków realizacji  przedsięwzięcia pn.: 

– „Budowa stacji paliw z wiatą, z parkingami dla tirów i zespołem urządzeń, budowli,
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     przebudowie i zmianie sposobu uŜytkowania istniejącego budynku gospodarczego na budynek 
     motelu z restauracją oraz budowie hali magazynowej na działce oznaczonej numerem 
     geodezyjnym 15/6, połoŜonej w miejscowości Krąpiel”, gmina Stargard Szczeciński, -  dot. 
     wydania decyzji o  środowiskowych uwarunkowaniach.

W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji:

I. WYKONANO

1. Zakończono i oddano do uŜytku zespół boisk „Orlik”.
2. Budowa przesyłowej sieci wodociągowej Krąpiel- Trzebiatów.
3. Wykonano instalację wodno- kanalizacyjną wraz z zamontowaniem sprzętu w świetlicy śarowo 
    (I piętro)
4. Wykonano naprawę i zabezpieczono szafkę elektr. na boisku w Koszewie.
5. Opracowano dokumentację dla zadania budowa chodnika w Grabowie.
6. Remont drogi ŜuŜlowej w StrzyŜnie
7. Opracowano dokumentację projektową na przebudowę budynku gospodarczego na świetlicę przy
    szkole w Koszewie.
8. Opracowano dokumentację projektową dla zadania „Budowa budynku szatni sportowej w 
    Skalinie”.
9.WyraŜono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych: przyłączy  
    wodociągowych, kanalizacyjnych, gazowych, elektrycznych – 7 szt.
10. Rozstrzygnięto przetarg na wykonywanie robót budowlanych na terenie Gminy: Zakład 
      Usługowo – Handlowy Zofia Kurzymska w Krzemieniu.
11. Trwa postępowanie przetargowe na rozbudowę szkoły w Małkocinie; wpłynęły 4 oferty; cena  
      najniŜsza 7 226 134.90 zł, cena najwyŜsza 8 775 835.90 zł. Trwa badanie złoŜonych ofert.
12. Trwa postępowanie przetargowe na remont świetlicy w StrzyŜnie; wpłynęły 4 oferty; cena  
      najniŜsza 209 940.75 zł zł, cena najwyŜsza 344 205.22 zł. Trwa badanie złoŜonych ofert.
13. Ogłoszono przetarg na budowę sieci wodociągowej w miejscowości Grzędziczki. Termin 
      składania ofert: 02.06.2009r.
14. Ogłoszono przetarg na przebudowę budynku biurowego na mieszkania socjalne w Poczerninie. 
      Otwarcie ofert: 09.06.2009r.

W Referacie Planowania Przestrzennego:

I. WYKONANO

1. Wydano 16 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu,  
2. Wydano  4 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,    
3. Wydano 7 opinii o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego 
    planu zagospodarowania przestrzennego lub Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
    przestrzennego gminy Stargard Szczeciński, 
4. Wydano 2 wypisy i wyrysy z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,
5. Wydano 25 zaświadczeń o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania 
    przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
    gminy  Stargard Szczeciński,

Wójt brał udział w spotkaniach, uroczystościach, takich jak:
01.05.2009 – jubileusz zespołu „Koszewianki”
05.05.2009 – SKO – ugoda w sprawie opłat za uŜytkowanie wieczyste (lokale Święte)
06.05.2009 i 19.05.2009 – spotkanie w Małkocinie w sprawie drogi przy blokach
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07.05.2009 – turniej sportowy „sześć po sześć” w  Pęzinie
11.05.2009 – Tychowo- sprawa Pana Skaziaka
12.05.2009 – Konkurs na wolne stanowisko- zamówienia publiczne
12.05.2009 – spotkanie z sołtysami
14.05.2009 – otwarcie Orlika
15.05.2009 – Święto  Floriana Sowno
25-27.05.2009 – Europejska sieć jezior nizinnych
Radni uwag i pytań do informacji wójta nie zgłosili .

Ad.11
Przewodniczący  Rady  Jerzy  Wojciechowski  poinformował  o  swoich  działaniach  w
okresie międzysesyjnym m.in  uczestniczył  w pracach związanych z przygotowaniem
obrad  sesji,  w  tym  brał  udział  w  posiedzeniach  dwóch  komisji  ,  uczestniczył  w
uroczystościach otwarcia „ Orlika „ .

Ad.12
Przewodniczący Rady odczytał  interpelację  radnego Edwarda Lutyńskiego złoŜoną  w
dniu 27 maja 2009 r. . 
Wójt Gminy odczytał treść odpowiedzi na interpelację radnego . 
Przewodniczący dodatkowo poinformował ,Ŝe w tej sprawie Skarbnik Gminy Wisława
Łoch weźmie udział w szkoleniu .
Radny Edward Lutyński podziękował za odpowiedź na  interpelację .
Radny otrzymał odpowiedź na piśmie .

Ad.13
Brak zapytań i wniosków .

Ad.14
Przewodniczący rady poinformował o pismach jakie wpłynęły do rady od ostatniej sesji ,
a mianowicie : 
-  pismo  Ministerstwa  Kultury  i  Dziedzictwa  Narodowego  -Departament  Ochrony
Zabytków   o  udzielonej  Parafii  Rzymskokatolickiej  p.w.  Najświętszej  Marii  Panny
Królowej  Świata w Stargardzie Szczecińskim dotacji  w wysokości  550 000,00 zł  na
remont dachu , 
-  pismo  Wojewody  Zachodniopomorskiego  informujące  o  przekazaniu  wniosków  w
sprawie nazw  miejscowości do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji. 
Kolejno przewodniczący poinformował o piśmie z którym zostali  zapoznani  wszyscy
radni na swoich posiedzeniach komisji, bo adresatami tego pisma byli przewodniczący
poszczególnych komisji i przewodniczący rady , była to odpowiedź na pismo Wójta w
sprawie  elektrowni  wiatrowych  .  Jak  poinformował  przewodniczący  w  dwóch
posiedzeniach  komisji  uczestniczył  mieszkaniec  Grabowa  Pan  Paweł  Janoch  ,  a  w
obradach dzisiejszej  sesji  udział  zapowiedział  Pan Artur  Kasprzak – Przewodniczący
Społecznego Komitetu Protestacyjnego , który nie miał moŜliwości zapoznania się z tym
pismem . Dodatkowo przewodniczący poinformował ,Ŝe został złoŜony przez komisję
rewizyjną  projekt  uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Stargard
Szczeciński w obrębie geodezyjnym Grabowo , który naleŜy przedyskutować i na sesji
ustosunkować się do niego .
Na  obrady  sesji  przybyła   grupa   mieszkańców Grabowa  wraz  z  Przewodniczącym
Społecznego Komitetu Protestacyjnego Panem Arturem Kasprzakiem .
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Pan Artur  Kasprzak  przedstawi  argumenty  komitetu  dotyczące  lokalizacji  elektrowni
wiatrakowych , a mianowicie :
- zbyt mała odległość od domostw i tutaj Pan Kasprzak zaznaczył ,Ŝe wybudował swój
dom  w  tej  miejscowości,  wybierając  te  tereny   posiłkował  się  zapisami   w  planie
zagospodarowania  przestrzennego  gminy.  Opierając  się  na   doświadczeniach  z  Unii
stwierdził ,Ŝe bliskość farm wiatrowych ma  wpływ na spadek  wartości nieruchomości , 
- są trzy lokalizacje farm tj. Grabowo , Małkocin i Kicko – gm. Stara Dąbrowa i kolejna
sprawa dotyczyła tego ,iŜ  bliskość  farm ma wpływ na  zdrowie i jak powiedział Pan
Kasprzak w Unii Europejskiej średnio ta odległość wynosi 1500 m od zabudowań ,
- sprawa ekonomiczna , farmy ograniczają rozwój terenów  znajdujących się w pobliŜu
farm ,
- nie zawsze wieją wiatry, które są zdolne do uruchomienia elektrowni .
Na zakończenie powiedział ,Ŝe dla osób czyli zwolenników farm waŜny jest  potencjalny
dochód , a kto poniesie konsekwencję tych nieudogodnień przez okres np. następnych 30
lat.  Zwrócił  się  z  prośbą  do   radnych,  aby   wzięli  pod  uwagę  te  argumenty  przy
podejmowaniu uchwały .
Została ogłoszona przerwa . 
Przewodniczący rady po przerwie  odnosząc się do tej sprawy  m.in. powiedział , Ŝe
radni odnośnie tej  sprawy to  mają wyrobiony swój pogląd  i nie naleŜy szukać sensacji ,
spotykamy się na krótko przed kaŜdą sesją z przewodniczącymi komisji , w celu  m.in.
ustalanie  terminu  posiedzeń  komisji  ,  terminu  zwołania  sesji  ,  ustalamy  tematy
wynikające z planu pracy komisji  na następne posiedzenia komisji i sesję  . Pan Edward
Lutyński  obraŜa Nas , Ŝe została opracowana pewna strategia i  tutaj przewodniczący
oświadczył ,Ŝe jest juŜ piątą kadencję radny  i nie było nigdy takiego przypadku co do
głosowania . Na poprzedniej sesji 8 radnych głosowało za wnioskiem i zrobili to zgodnie
ze  swoim  przekonaniem  i  podjęli   uczciwą  decyzję,  a  15  radnych  głosowało  za
przyjęciem  uchwały , i zdaniem przewodniczącego   radni na taką opinię nie zasługują .
Przewodniczący dodatkowo poinformował ,jak radny Edward Lutyński zachował się na
posiedzeniu komisji rewizyjnej  w stosunku do radnego Daniela Wilk. .  
Radny Edward Lutyński – odpowiedział ,Ŝe jeŜeli radny czuje się uraŜony niech składa
zawiadomienie do Sądu .
Radny Władysław Kuźma- zabierając głos , powiedział  Ŝe nie powinno się  mówić , iŜ
ktoś kogoś namawiał do takiego czy innego głosowania , kaŜdy głosowała zgodnie ze
swoim sumieniem .     
Radny Edward Lutyński – wyjaśniając powiedział ,Ŝe tak nie mówił, jedynie wspomniał
o spotkaniu przed sesją przewodniczących komisji , iŜ jest to spotkanie  nieoficjalne , bo
nie jest zapisanego w statucie  i o telefonie do firmy  .
Dalej radny poprosił o opinię prawną odnośnie radnego Wilka w oparciu o art. 25 pkt  5
interesu  prawnego  kodeksu  w  zakresie   obrotu  nieruchomościami  i  w  oparciu  o
posiadane  działki  Pani  Wilk,  czy radny  miał  interes prawny ,  czy nie  powinien  się
wyłączyć z głosowania na posiedzeniu komisji i sesji . 
Radny Roman Klim poinformował , Ŝe w jego miejscowości odbyło się zebranie z firmą
konkurencyjną  odnośnie  stawienia  elektrowni  wiatrowych  ,  gdzie  z  kaŜdą  osobą
rozmawiają  , a jeŜeli występuje konflikt z ludźmi to odstępują .
Radca Prawny Roman Janił wyjaśnił ,Ŝe problematycznym jest istnienie lub nie istnienie
samego interesu prawnego jednak w świetle art.25 a. ustawy  o samorządzie gminny
naleŜy przyjąć , Ŝe skoro istnieje jakikolwiek przepis prawa na podstawie którego radny
moŜe zgłaszać do Rady Gminy lub Wójta swoje Ŝądania wówczas naleŜy przyjąć ,Ŝe ma
interes prawny w załatwieniu określonej sprawy. Art 25 a. korensponduje z przepisem
art. 24 f ustawy o samorządzie gminnym co oznacza , Ŝe radny prowadzący działalność 
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gospodarczą  z  wykorzystaniem  mienia  komunalnego  ,  a  takŜe  zarządzający  taką
działalnością ma interes prawny w załatwieniu sprawy . Reasumując naleŜy stwierdzić,
Ŝe  w  sytuacji  jeŜeli  radny  Daniel  Wilk  zarządza  lub  jest  przedstawicielem  lub
pełnomocnikiem  działalności  prowadzonej  przez  jego  matkę  wówczas  powinien
wyłączyć się z głosowania ze względu na przesłanki o których mowa w art. 25 a w/w
ustawy .
Radny Lutyński – jednak poprosił o opinię prawną na piśmie .
Radca Prawny wyjaśnił ,Ŝe jeŜeli dostanie polecenie słuŜbowe od pracodawcy czyli od
Wójta to sporządzi taką opinię . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe się zastanowi.
Przewodniczący rady opowiedział ,Ŝe zastanowimy się na której sesji wrócimy do tej
sprawy , dłuŜy czas pozwoli na podjęcie odpowiedniej decyzji .  
Zastępca wójta poruszył  sprawę  dotyczącą  konkursu pt.  „  Najestetyczniejsza wieś”  i
zapytanie  wójta  dotyczyło  ,  czy  zostajemy  przy  obecnej   formie  konkursu  ,  czy
zmieniamy , a wielkość środków zapisanych w budŜecie na nagrody to 3500 zł.
W trakcie dyskusji radny Daniel Wilk zaproponował ,aby zmienić formę konkursu i tak
np.  w kaŜdej miejscowości jest teren gminny i niech mieszkańcy coś na tym terenie
zrobią i wtedy to komisja oceni .
Po dyskusji radni zaproponowali , aby konkurs odbył się w formie zaproponowanej przez
radnego Daniela Wilka tj. będzie oceniane sołectwo na podstawie urządzonego terenu
gminnego .
Zostanie  opracowany regulamin  ,  a  sprawa ilości  czy wielkości   nagrody  zostanie
przedyskutowana   .
Radny  Edward  Lutyński  –  zapytał  się  czy  sprawa  dotycząca  załatania  drogi  w
Małkocinie w związku z II Miedwiańskim Rajdem Pojazdów Zabytkowych w terminie
5-7 czerwca 2009 r. , pałac w Małkocinie będzie gościł  gości – zostanie załatwiona ?
Wójt Gminy – odpowiedział, Ŝe w tej sprawie poszło pismo do agencji.
Zastępca Wójta poinformował ,iŜ radni otrzymają po zakończeniu sesji projekt uchwały
w  sprawie  określenia  zasad  dofinansowania  usuwania  i  unieszkodliwiania  odpadów
zawierających azbest z terenu gminy Stargard Szczeciński i wójt poprosił o zapoznanie
się z tym projektem uchwały .
Radna Renata Kornet poruszyła sprawę remontu drogi gminnej , mostu i usunięcia
 „garbów” na tym moście  .
Ad.15 
Przewodniczący rady podał termin zwołania następnej sesji , terminy posiedzeń komisji z
tematami wynikającymi z rocznego planu pracy rady , a mianowicie :
- XXIX sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński odbędzie się w dniu 26 czerwca
  2009 r.   o godz . 1000 ,
- komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu dnia 22 czerwca 2009 r. godz. 800 z
tematem : 
1.Ocena  funkcjonowania  transportu  lokalnego  i  podmiejskiego  pod  kątem  potrzeb
mieszkańców gminy – opinia komisji na sesję ,
-  komisja  socajlno-porządkowa  i  oświaty  dnia  23  czerwca  2009  r.  o  godz.  1000 z
tematem: 
1.Utrzymanie estetyki i czystości na terenie gminy ( wyjazd komisji w teren ) - opinia
komisji na sesję ,
- komisja rewizyjna dnia 24 czerwca 2009 r. godz. 800   z tematem :
1.Ocena  realizacji  wykonania  budŜetu  Gminnego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i
Gospodarki Wodnej w 2008 r. - opinia komisji na sesję .  
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Ad.16 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski
podziękował wszystkim  za udział i  o godz. 1240 zamknął  obrady XXVIII  sesji Rady
Gminy Stargard Szczeciński .
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